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Plánovanými aktivitami ZO pro rok 2015 bylo společné vyšetření včelstev na varoázu, společné léčení, 
propagace včel, včelaření a včelích produktů a zajištění vyřízení dotací 1D. 

V lednu byla na výroční členské schůzi vybrána měl a Tomáš Přecechtěl zajistil její vyšetření i léčivo na 
následné léčení podle výsledků z laboratoře včetně jaho distribuce všem členům spolku. A to včetně 
léčiva na letní ošetření. Letní léčení si zajistil každý včelař sám, stejně jako fumigaci proti varoáze. 
Tomáš Přecechtěl s Davidem Kinclem a Petrem Stejskalem zajistili závěrečnou fumigaci s pomocí 
aerosolu. 

Podání žádosti 1D, její administrace a vyplácení proběhly díky všem řádným členům bez problémů. 
Problémy nastaly o pana Novotného, nečlena, jehož dotaci jsme museli administrovat a práce na ní 
pro tohoto nečlena byla větší, než pro všechny členy dohromady. Druhým problémem bylo vyplacení 
dotace za admionistrativu od Městského organizace ČSV. Ale i ta byla nakonec po mnoha urgencích 
v polovině ledna proplacena. 

V rámci propagace včel, včelaření i včelích produktů jsme se podíleli 28. Června na organizaci 12. 
Českého Medobraní v Ořechu a 1. Pražského Medobraní v Praze 13 na Slunečním náměstí. Dále jsme 
se podíleli na vánoční výstavě „Dřevěné, hliněné a medové Vánoce“ v Ořechu. 

Největším problémem a neplánovanou prací pro předsednictvo byla změna administrace a práce ve 
spojení s odchodem Augustina Uváčika a Kamily Divišové. Předsednictvo dalo s pomocí kanceláře ČSV 
a okolních spolků nakonec vše do pořádku a všechny potřebné úkony zajistilo. Na žádost Městské 
organizace navíc zajistilo dohodu s předsednictvy sousedních organizací z Hostivic a Rudné o 
spolupráci v místech, kde se působnost základních organizací překrývá (Zličín, Řepy, Sobín, Ořech a 
Zbuzany). Předsednictva si předala kontakty a domluvila se na tom, že si budou předávat informace 
týkající se případných nových členů v těchto oblastech, nemocí včel a jejich léčení. 

Na počátku roku 2015 měla naše ZO celkem 37 řádných členů a jeden školní včelařský kroužek. 
Celkem jsme hospodařili se 342 včelstvy. K 24. Lednu jsme měli 41 řádných členů a jeden včelařský 
kroužek, dále byly pod naší organizací vedeni 4 registrovaní členové a jeden nečlen ČSV. Celkem 
máme vydeno 435 včelstev, z toho 277 u řádných členů. Čísla nejsou zcela dobře porovnatelná, neboť 
došlo ke změně způsobu evidence. Porovnatelný je nárůst počtu členů na konci roku 2015 o 10%. 
Velký úbytek včelstev u řádných členů je dán odchodem Augustina Uváčika a Kamily Divišové, kteří 
mají zaregistrováno dohromady 80 včelstev. 10 našich včelařů jsou začátečníci, kteří nemají 
v současnosti žádné včely a chtějí začít včelařit až v roce 2016. 

V průběhu roku 2015 se nepodařilo zajistit nové sídlo ZO a obsadit funkci jednatele a tím i 
přeregistraci u Městského soudu. Tyto úkoly přetrvávají do roku 2016. 

 

V Ořechu 24.1.2016 

Vladimír Glaser 


